
 

Jeannie Cho Lee MW joins Decanter as Contributing Editor Asia 
 

李志延葡萄酒大師加入《品醇客》雜誌團隊成為亞洲區顧問編輯 

 

(HONG KONG, November 3, 2010) Jeannie Cho Lee MW, Hong Kong’s leading wine 
commentator and author of the award-winning book Asian Palate is to join Decanter 
as Contributing Editor Asia. 

Regarded as one of Asia’s pre-eminent authorities on wine, Jeannie Cho Lee was the 
first Asian to be awarded the Master of Wine in 2008. Her book, Asian Palate, was 
short-listed for the Andre Simon award and won the Gourmand Award for the Best 
Food and Wine Pairing book in the World. 

Harvard graduate Cho Lee is a well-known figure on the international wine scene. 
She is a lecturer, educator and international wine judge, including the Decanter 
World Wine Awards. Since 1996 she has specialised in food and wine writing, (she is 
the holder of Certificat de Cuisine from Cordon Bleu Paris) and is a regular 
contributor to Decanter Taiwan edition, South China Morning Post, Tatler and a 
wealth of other international and Asian titles. 

Sarah Kemp, Decanter’s Publishing Director said “I am delighted that Jeannie is to 
be Decanter’s Contributing Editor for Asia. Decanter has always prided itself on 
having the world’s greatest wine writers and commentators and Jeannie fits that bill. ” 



Jeannie Cho Lee says “I am delighted to be part of a wonderful group of wine 
professionals for whom I have the highest admiration and respect. Decanter is a 
leader in its field and is clearly committed to playing an important role in this 
dynamic region. I look forward to growing and expanding all the different realms of 
wine communication and education with the Decanter team.” 

For more information, please contact: 

Ms Anty Fung 
Asian Palate  
Hong Kong  
Tel: (852) 2815 2908  
Email: info@asianpalate.com 

香港，2010 年 11 月 3 日 ─ 駐港知名葡萄酒品鑒家及得奬著作《Asian Palate》作者李

志延葡萄酒大師成為《品醇客》雜誌的亞洲區顧問編輯。 

被譽為亞洲葡萄酒界超卓權威之一，李志延為全球首位獲得倫敦葡萄酒大師協會所頒

發「葡萄酒大師」殊榮的亞洲人。她的首部著作《Asian Palate》被挑選為安德烈‧西

蒙年度最佳酒類圖書大奬入圍作品，並於餐飲出版業界極具國際權威與知名度的巴黎

饕客美食家大獎中贏得《全球最佳佳餚及美酒搭配》書藉的殊榮。 

畢業於美國哈佛大學，李志延於國際葡萄酒界享負盛名。她是一位演講者和葡萄酒教

育家，並常任多個國際葡萄酒比賽的評判，其中包括品醇客葡萄酒國際大獎賽。自一

九九六年起，她專門撰稿一切與美酒與佳餚有關的專題 (她持有法國藍帶廚藝學院烹

飪文憑) 並定期為台灣《品醇客》，《南華早報》，《Tatler》及其他亞洲權威刊物撰

稿。 

《品醇客》總編輯 Sarah Kemp 表示：「Jeannie 加入我們成為亞洲區顧問編輯絕對令

人振奮。《品醇客》一直以擁有全球最佳葡萄酒作家為榮，而 Jeannie 的加入絕對使

我們如虎添翼。」 

李志延則表示：「能夠加入我一直景仰的世界級葡萄酒專業團體是我的榮幸。《品醇

客》在葡萄酒出版業的領導位置不容置疑，他們在行業中積極參與的功績亦有目共睹。

我十分期待能與《品醇客》的團隊一起發展及開拓出更全面、更多元化的葡萄酒交流

與教育領域。」 

如欲索取更多資訊，請聯絡: 

馮安媞小姐 

Asian Palate  
Hong Kong  
Tel: (852) 2815 2908  
Email: info@asianpalate.com 
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